
Andżelika
i domek na drzewie

Materiał do różnicowania głoski "dż"
i grupy spółgłoskowej "drz"

dla nastolatków i osób dorosłych
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Głoska dż

Grupa spółgłoskowa drz
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Co przyda się Andżelice?



Przydadzą się: drożdżówka, dżem do posmarowania drożdżówki 
i ewentualnie dżinsy na zmianę. 

Nie przydadzą się: dżdżownica, mędrzec, drzewo, drzwi.



ani nie zmieści się w plecaku, 

ani nie przyda się Andżelice. Mądrze

jednak zrobi, kiedy zabierze

oraz do smarowania. Możliwe,

że zgłodnieje. Ale wątpię w to, żeby

chciała zjeść . Nie przyda się

jej także , ponieważ domek

już jest zbudowany z drewna. Mądrze

zrobi, jeśli spakuje na zmianę.

Spodnie zawsze mogą się podrzeć o

drzazgi. też okażą się zbędne.



dżungla

Czy umiesz poprawnie
wymówić te słowa?

drzazga
dżokej

mądrzyć
się

drzemka

guzdrze
się budżet

mizdrzyć
się



UWAGA!
Prawie zawsze "dż" w zapisie

wymawiamy jako spółgłoskę dż,
a "drz" oznacza grupę

spółgłoskową, którą czytamy
jako płynne połączenie głosek
d i ż. Istnieje jednak wyjątek!

Wyraz "budżet"
wymawiany jest z grupą

spółgłoskową "drz" 
w środku. Powodem takiej
wymowy jest francuskie
pochodzenie tego słowa.



Gratulacje!
Świetnie, że wykonałeś/aś wszystkie

zadania. Mam nadzieję, że zapamiętałeś/aś
zasady różnicowania głoski "dż" i grupy

spółgłoskowej "drz" oraz wyjątek, jakim jest
słowo "budżet".

Oto nagroda - mandala do pokolorowania -
według uznania Twojego uznania.





